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Sektorsövergripande facklig samverkan  
 
Tid: 2020-01-29, kl. 10:00-12:00  
Plats: Skutan, Valdemarsviks kommun 
 
Närvarande: 
Marie Schmid, sektorchef 
Angelica Dahl, Kommunal 
Kent Möller, Vision 
Sofia Johansson, Sveriges arbetsterapeuter 
Anna Blomgren, Vårdförbundet 
Angelica Karlsson, sekreterare 
 
Frånvarande : 
Eva Yman, Kommunal 
 
Justerare: Angelica Dahl 
      
Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna  
 
Ekonomi 
Prognosen för året visar på sämre resultat än den som presenterades per sista november. Det beror bl. a 
på att IFO inte fått lika mycket i intäkt (troligen Migrationsverket) som beräknat.  
Även HS gör ett sämre resultat beroende på ökade personalkostnader liksom LSS, som visar på högre 
kostnader i november. 
Bokslutet för 2019 är inte färdigt ännu. 
 
Verksamhet 
KS har tagit Mål- och budgetdokumentet för 2020–2022 medan den nya verksamhetsplanen inte är 
beslutad än, men det preliminära dokumentet presenterades av Marie. Mål- och budget finns på Viknet 
och där kommer även gällande verksamhetsplan att ligga efter erforderliga beslut. Våra fokusområden för 
året är bland annat kvalitet och kompetens.  
 
Personal 
Det saknas fysioterapeuter. Annons finns ute samt att vi internt söker MAR på 50%. 
En inhyrd biståndshandläggare finns på plats under introduktionen av de nyanställda handläggarna för att 
ge dem en så bra start som möjligt. 
Hos IFO har nya socionomer (Hanna och Ebba) börjat. I övrigt finns en vakant tjänst hos IFO samt att 
man har en inhyrd handläggare för ekonomiskt bistånd mars ut.   
HS har en vakant nattjänst. Några erfarna ssk har slutat av olika anledningar och med det har viss 
kompetens tappats. Det har anställts 2 nya ssk. 



Inom LSS finns en viss övertalighet som man håller på att se över. 
 
Inom ÄO har man svårt att hålla graferna eftersom vissa ärenden är så skiftande.  
Kommunal: Det ryktas om att delade turer kommer att öka.  
Ett nytt avtal är på gång. 
 
Arbetsmiljö 
Arbetsmiljöverket ska inom kort besöka HS och hemtjänst. De kommer sedan att besöka fler 
verksamheter. 
 
Man behöver allmänt förbättra arbetsmiljöarbetet tex genom att ha bättre rutiner kring avvikelser/tillbud. 
Det skrivs väldigt få avvikelser/tillbud som rör arbetsmiljön från enheterna. Anledningen sägs vara att det 
inte är någon idé för man får ändå ingen återkoppling. 
Det är även viktigt att skriva avvikelser på händelser som rör regionen så MS kan ta med dem till LGVO. 
 
 
Övriga frågor  
Nästa FÖSAM krockar med CESAM. Vi ska be om de nya tiderna för CESAM och ändra så FÖSAM ligger 
före. Nytt datum blir 20-02-19. 
 
Nästa möte 2020-02-19 kl.10-12 i Optimisten. 
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